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pravami. Tudi ta gradnja je bila zahtevna in je trajala do 
leta 1985, ko je žičnica pričela redno obratovati. Danes 
bi brez nje ne mogli več tako oskrbovati doma. 
Postopoma so urejali zgornjo postajo žičnice in v njej 
uredili zimsko sobo s 16 ležišči, kar je povečalo 
nočitvene zmogljivosti. 
Že kmalu po vojni je društvo nameravalo obnoviti oziro
ma zgraditi Valvasorjev dom, ki ga je prevzelo od 
Kranjske podružnice. Zaradi obmejnih težav so gradnjo 
preložili in tako je bil dom dograjen šele leta 1954. 
Društvo je leta 1966 prevzelo v oskrbo Dom na Goški 
ravni na Jelovici in ga leta 1970 opustilo, ker ni imel 
pravega planinskega značaja. 
Tako danes društvo oskrbuje tri postojanke: Valvasor
jev, Roblekov in Pogačnikov dom. 

ŠEST DRUŠTVENIH ODSEKOV 

Območje društva zajema kraje od Žirovnice do Podnar-
ta s preko 2000 člani. Vodi ga 21-članski upravni od
bor. Kolikor se je dalo ugotoviti, je bilo do stoletnice 
1029 sej upravnega odbora, bilo pa jih je nedvomno 
precej več, ker niso štete številne seje gospodarskega 
in gradbenega odbora. Bilo pa je 95 občnih zborov. 
Največ dela ima gospodarski odbor, saj skrbeti za tri 
postojanke in jih oskrbovati ni majhno delo. 
Pri društvu deluje šest odsekov: 
• alpinistični, ki vsako leto prireja alpinistično šolo. 
Vadijo na umetni steni in v vrtcu v Bodeščah in na Ro-
dinah. Lahko se pohvali, da ima v svojih vrstah dva »hi-
malajca«, Zvoneta Andrejčiča in Blaža Jereba; 
• markacijski odsek, ki s svojimi devetimi člani skrbi 
za 70 km poti oziroma za 20 potov. Za povečan obisk 
gora je treba pota redno pregledovati, čistiti, postavljati 
smerne table in obnavljati markacije; 
• mladinski odsek združuje mlade planince. Na pre
davanjih v planinski šoli, ki jo prireja vsako leto, 
spoznavajo mladi planinci zgodovino planinstva, opre
mo za hojo v gore, se seznanjajo s prvo pomočjo in ne 
nazadnje tudi s primernim vedenjem tako v gorah kot v 
kočah. Znanje preverjajo teoretično in praktično na več 
ali manj zahtevnih izletih; 
• odsek za planinsko hojo in pohodništvo letno orga
nizira 14 izletov po vnaprej pripravljenem programu. 
Izleti so dobro obiskani, vodijo jih planinski vodniki ob 
prisotnosti gorskih reševalcev; 

Radovljiški športni plezalci 
S športnim plezanjem, to mlado športno panogo, 
smo se v Radovljici začeli zelo zgodaj aktivno uk
varjati. Umetno plezalno steno smo zgradili marca 
1990 in bili med prvimi v Sloveniji, ki smo začeli tudi 
redno vaditi v nižjih starostnih kategorijah. Že 
naslednje leto je Podkomisija za športno plezanje 
pri PZS organizirala vrsto sedmih tekmovanj za 
republiški pokal, eno od tekem pa smo priredili tudi 
Radovljičani. 
Radovljiški plezalci so potrebo po neodvisnem delo
vanju izrazili z ustanovitvijo Športno plezalnega 
odseka. Ta se je razvil iz plezalnega krožka v os
novni šoli in alpinističnega odseka pri PD Radovlji
ca. ŠPO Radovljica je bil registriran maja 1992 pri 
PZS, zasluge zanj pa ima Blaž Jereb, kije svoje al
pinistične izkušnje in izkušnje športnega plezanja 
posredoval mladim plezalcem kot trener v našem 
odseku. S pomočjo inštruktorjev Nataše Pristov, 
Tanje Kocjan, Roberta Jesenka, kasneje pa še 
Frenka Lukana so se mladi plezalci seznanjali z 
različnimi načini plezanja tudi v naravnih pleza-
liščih, za svojo prizadevnost na treningih pa so bili 
nagrajeni s plezalnimi tabori, predvsem v plezališču 
Kotečnik. 
Odsek ima trenutno petindvajset članov, v treh letih 
delovanja pa smo vzgojili 5 športnih plezalcev, 9 
pripravnikov in 9 tečajnikov. Naši plezalci so zasto
pani v vseh starostnih kategorijah, od najmlajše do 
članske kategorije. Vsako leto poteka tudi tečaj ple
zanja šolskega športnega društva. 
Naša najuspešnejša športna plezalca Anže Šanca 
in Rebeka Poček se poleg visokih uvrstitev v 
končnem seštevku tekem za državno prvenstvo in 
pokal v različnih kategorijah uvrščata tudi v perspek
tivni razred kategoriziranih tekmovalcev RS, sode
lovala pa sta na mnogih mednarodnih tekmovanjih 
v tujini. 
V naših prizadevanjih za dobrimi rezultati se zahva
ljujemo članom Upravnega odbora Planinskega 
društva Radovljica, ki pripomorejo k denarni pod
pori našega odseka. 

Načelnica ŠPO Eva Senčar 

• športno-plezalni odsek deluje šele tri leta, mladi 
plezalci pa na umetni steni že dosegajo lepe rezultate 
tako doma kot v tujini. Pri tem naj omenim Rebeko 
Poček in Anžeta Šanca; 
• postaja GRS deluje od leta 1965. Člani so vedno 
pripravljeni priskočiti na pomoč tako ob nesrečah v 
gorah kot tudi ob drugih nesrečah. Svoje znanje, tako 
teoretično kot praktično, stalno izpopolnjujejo na tečajih. 
Veliko skrb posveča društvo ekologiji in varstvu na
rave. Smeti odnašajo v dolino, prav tako perilo v pra
nje. V kočah je prepovedano kajenje, napisi opozarjajo 
planince na red in snago. Agregate bodo počasi za
menjale sončne celice, z namestitvijo mobitelov bo 
povezava hitrejša in pomoč pri morebitnih nesrečah 
učinkovitejša. 
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